

卫理公会以萨迦守望者 26/10-01/11/2023

十月第四个星期的祷告事项

1. 家庭 / 个人

- a. 为家中的青少年的信仰来祷告，特别青少年面对世界的繁忙精彩，试探及诱惑处处可及，需要用祷告守望这个群体，在花花世界中不迷失自己，可以紧紧抓住神。
- b. 为着家庭中的信仰传承祷告，特别祷告家长愿意担起责任，愿意在家庭当中向孩子做跨代的宣教，而不是将孩子们的信仰责任托付给教会。

2. 教会

- a. 为着教会愿意继续看重上帝的话，注重教会中每一个传讲上帝话语的机会。神的话应该是教会最重要的基础及原则。愿教会看重对上帝话语的教导，更系统及深入的教导上帝的话。
- b. 2023 年即将步入年尾，各教会肢体，执事也要开始策划他们新一年的事工。我们祷告各领袖都可以更多花时间先在上帝面前寻求上帝的心意，才来策划上帝要透过他们在各教会推行的事工。

3. 国家

- a. 马币持续走低，已经贬至亚洲金融风暴以来新低点。祷告马来西亚政府能够有很好的措施来帮助国家的经济，使国家经济不会陷入危机。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231023/nation/5077542>
- b. 购买毒品使用越来越泛滥，因为太过容易购买，只要透过网上电商平台即可容易购买。祷告国家政府及执法单位可以很好的监管电商平台，不要让便利的买卖平台成为毒品泛滥的出口。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231023/nation/5077587>

4. 世界

- a. 巴西亚马逊河出现有记录以来最严重的干旱，原住民社区的粮食安全陷入危机。亚马逊地区长期干旱不仅影响农耕地，水井也干了。祷告巴西政府能够有智慧解决社区居民的生存危机，供应足够粮食给灾区。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231020/international/5070012>
- b. 在以色列及巴勒斯坦的战争中有 1600 多名孩童遇害。在战场上，孩童的生命都是无辜的，使许多的家庭丧失孩子。愿神亲自安慰丧失孩童的家属，也继续为着双方政府祷告，放下各自的骄傲，不以战争暴力来满足自己的骄傲。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231022/international/5073739>

Methodist Issachar Watchmen 26/10-01/11/2023

Prayer items 4th week of October

1. Family/Individual

- a. Pray for the faith of the teenagers at home, especially teenagers who are engrossed with our busy and exciting world. As there are trials and temptations are everywhere, pray for God's protection over this group; pray also that they do not lose themselves in the world and hold on to God tightly.
- b. Pray for the inheritance of faith in the family. Pray especially that parents will be willing to take responsibility for passing down the faith, and be willing to do cross-generational missions to their children, rather than entrusting the development of their children's faith to the church.

2. Church

- a. For the church to continue to value the Word of God and take every opportunity to preach the Word in the church. The Word of God should be the most important foundation and principle of the church. May the church value the teaching of God's word, and teach God's word systematically and in greater depth.
- b. 2023 is about to come to an end, and church members and deacons must start planning their ministries for the coming year. We pray that the leaders will take time to seek God's will before planning for each ministry so that the will of God is carried out through the ministries in each church.

3. Country

- a. The ringgit continues to fall and has reached a new low since the Asian financial crisis. Pray that the Malaysian government can take better measures to help the country's economy to recover so that the country's economy will not fall into crisis.
<https://www.straitstimes.com/business/ringgit-falls-to-25-year-low-on-us-dollar-gains-china-weakness>
- b. The use of illegal drugs is becoming more and more common because it is too easy to buy as it can be easily purchased through online e-commerce platforms. Pray that the government and law enforcement agencies can properly supervise e-commerce platforms and prevent these platforms from becoming an outlet for the proliferation of drugs.
<https://www.freemalaysiatoday.com/category/nation/2023/10/23/govt-mulls-legal-provisions-on-e-commerce-to-combat-drug-distribution/>

4. The world

- a. The Brazilian Amazon has experienced its worst drought on record, putting the indigenous communities in crisis of food shortage. The prolonged drought in the Amazon has not only affected farmlands, but have also dried up wells. Pray for wisdom for the Brazilian government to resolve the crisis and ensure that the communities in these disaster areas will have enough food.
<https://apnews.com/article/amazon-brazil-negro-river-drought-manaus-88421d0cbadca79007b4485cbf497c11>
- b. More than 1,600 children were killed in the war between Israel and Palestine. May God comfort the families who have lost their children. Continue to pray for the governments of both parties, to let go of their pride and come together to negotiate peace.
<https://english.wafa.ps/Pages/Details/138523#:~:text=RAMALLAH%2C%20Saturday%2C%20October%2021%2C,since%20the%207th%20of%20October.>

Pengawal Isakhar Methodist 26/10-01/11/2023

Doa minggu keempat Oktober

1. Keluarga/Individu

- a. Berdoa untuk remaja dalam keluarga, terutamanya remaja yang dihadapi dengan dunia yang sibuk dan penuh dengan godaan di mana-mana. Mereka perlu dijaga melalui doa, agar mereka tidak tersesat dalam dunia yang fana ini dan dapat berpegang teguh kepada Allah.
- b. Berdoa untuk pewarisan iman dalam keluarga, terutamanya semoga ibu bapa bersedia untuk bertanggungjawab dan meneruskan misi generasi kepada anak-anak mereka di dalam keluarga, dan tidak menggantungkan tanggungjawab memperkembangkan iman anak-anak kepada gereja.

2. Gereja

- a. Berdoa agar gereja terus menghargai firman Allah dan memberi penekanan kepada setiap peluang bagi setiap individu dalam gereja untuk berkhotbah firman Allah. Firman Allah perlu menjadi asas dan prinsip utama dalam gereja. Semoga gereja memberikan penekanan kepada pengajaran firman Allah secara sistematik dan mendalam.
- b. Tahun 2023 hampir berakhir, dan semua anggota dan pemimpin gereja perlu mulai merancang perkhidmatan dan ministri mereka untuk tahun baru. Kami berdoa agar semua pemimpin akan memilih untuk berdoa dan mencari kehendak Allah sebelum merancang perkhidmatan yang akan dijalankan melalui gereja.

3. Negara

- a. Nilai Ringgit Malaysia terus merosot dan sudah mencapai tahap terendah sejak krisis kewangan Asia. Kami berdoa agar kerajaan Malaysia dapat mengambil langkah-langkah yang bijak untuk membantu ekonomi negara, supaya negara tidak jatuh ke dalam krisis ekonomi.
<https://www.bharian.com.my/bisnes/pasaran/2023/10/1166921/ringgit-merosot-ke-paras-rm476-sedolar>
- b. Pengambilan dadah semakin merosot kerana mudah diperolehi, hanya dengan menggunakan platform e-dagang dalam talian. Kami berdoa agar kerajaan negara dan agensi penguatkuasaan dapat mengawal platform e-dagang dengan baik untuk mencegah penyebaran dadah yang mudah melalui platform mudah beli dan jual ini.
<https://suara.tv/24/10/2023/jual-beli-dadah-di-platform-e-dagang-akan-dipantau-zahid/>

4. Dunia

- a. Sungai Amazon di Brazil mengalami kekeringan terburuk yang pernah dicatatkan, dan keselamatan makanan dalam komuniti asli terancam. Kekeringan yang berpanjangan di kawasan Amazon tidak hanya menjejaskan tanah pertanian tetapi juga menyebabkan sumur-sumur kering. Kami berdoa agar kerajaan Brazil dapat bijak menyelesaikan krisis kehidupan masyarakat di kawasan ini dan memberikan bekalan makanan yang mencukupi kepada kawasan yang terjejas.
<https://www.cnbcindonesia.com/news/20231023163707-4-482931/tanda-kiamat-muncul-di-sungai-amazon-terburuk-dalam-sejarah>
- b. Lebih dari 1600 kanak-kanak terbunuh dalam konflik antara Israel dan Palestin. Nyawa kanak-kanak adalah suci di medan perang, dan ini telah menyebabkan banyak keluarga kehilangan anak-anak mereka. Semoga Allah memberikan penyelesaian kepada keluarga-keluarga yang kehilangan anak-anak mereka dan teruskan mendoakan kedua-dua pihak, supaya mereka melepaskan ego masing-masing dan tidak menggunakan keganasan perang untuk memenuhi kebanggaan diri.
<https://www.astroawani.com/berita-dunia/lebih-1600-kanakkanak-terbunuh-di-gaza-dalam-tempoh-2-minggu-442872>